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ORSZÁGGYŰ LÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

helyben

tárqy : írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, áz Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXV1 . törvény
42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 1012014 . (II . 24 .) OGY határozat
124. § (1) bekezdése alapján „Mikorra lesz Soroksárnak új rend őrkapitánysága?” címmel írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017 . május 2-án választókerületemmel, Soroksárral kapcsolatban interpelláltam Önt, amiben arra volta m
kíváncsi, hogy a kerület új rend ő rkapitányságának épülete megépülhet-e a központi költségvetés terhére ,
mivel az önkormányzat sz űkös anyagi helyzete miatt azt nem tudja vállalni . A válaszadással Kontrát
Károly államtitkár urat bízta meg, aki a következ ő t mondta : „2016. december 14-én fogadtam Soroksá r
polgármesterét és delegációját, alpolgármester asszonyt és Soroksár többi képvisel őjét, ahol áttekintettük
a kapitányság építésének helyzetét. Ott a település polgármestere nern állt elő olyan kéréssel, hogy a
központi költségvetésből legyen megfinanszírozva.

Bízunk abban, a Belügyminisztérium, a kormány, a rendő rség bízik abban, hogy megépül ez az épület, a
soroksári rendő rkapitányság épülete. Ennek érdekében együttműködünk a továbbiakban is a soroksár i
önkormányzattal. Tehát öntsünk tiszta vizet a pohárba, nekünk, a Belügyminisztérium felé ilyen kérést a
település önkormányzati vezetése nem fogalmazott meg . ”

Nemrégiben ismét egyeztettem Soroksár polgármesterével, aki elmondta, hogy az ügyben 2017 .
februárja óta folytat egyeztetést a Belügyminisztériummal és az ORFK-val . Az önkormányzat
költségvetésének összeállítását követ ően, tavasszal tájékoztatta a minisztériumot és az ORFK-t arról ,
hogy az önkormányzat saját finanszírozásban nem tudja megvalósítani az új rend ő rkapitányságra
vonatkozó beruházást, anyagi fedezet hiánya miatt . A minisztériumból Kontrát Károly államtitkár úrral, a z
ORFK-n a gazdasági fő igazgatóval Kovács vezérőrnagy úrral tárgyaltak ebben az ügyben .
Megbeszéléseik során kérésük arra vonatkozott, hogy a rend ő rkapitányság építése állami beruházá s
keretében valósuljon meg .



2017 . február 28-án Dr . Vedres Gáborral folytattak további egyeztetést és levelezést az ügyben, ez t

mellékletként csatolom a kérdésemhez .

Az előbb említett megbeszélések és levelezések óta semmiféle visszajelzést nem kaptak a beruházás

megvalósításával kapcsolatban, sem a minisztériumtól, sem pedig az ORFK-tól .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

Mi az oka, annak, hogy Soroksár vezetése nem kapott semmiféle visszajelzést a beruházás t
illetően?
Lát-e lehetőséget arra, hogy a több, mint négy éve napirenden lév ő és az Ön által is támogatott új
soroksári rendőrkapitányság épülete a központi költségvetés terhére épüljön meg ?
Mi az oka annak, hogy Kontrát Károly államtitkár úr májusi interpellációmra azt válaszolta : Soroksá r
önkormányzata nem állt elő olyan kéréssel, miszerint a rendő rkapitányság épülete a központ i
költségvetés terhére kerüljön megépítésre ?

Várom miel őbbi válaszát !

Budapest,2017. szeptember 20 .

dr . Szabó Szabolcs
getlen országgyű lési képvisel ő

( Együtt )
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